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P r o t o k ó ł    Nr    XXXVII/2017 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 26 października 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 9
00

, zakończono o godz. 12
20 

 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów.  

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XXXVII Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając 

kworum. Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę 

Potocką-Rak Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Annę Żebrowską Zastępcę 

Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego 

Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników 

wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Pan radny Leszek Goździewski złożył wniosek formalny dotyczący 

wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego sprawozdania z 

wykonania uchwał Rady Miasta. 

Głosowanie: 

Za   - 9 

Przeciw  - 10 

Wstrzymało się - 0 

Wniosek nie przeszedł. 

Głosowanie porządku obrad w całości: 

Za   - 21 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 
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Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

4. Ocena działalności PEC Sp. z o.o. za rok 2016-   druk Nr 1 

 

5. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany uchwały Nr 234/XX/2016 rady Miasta Ciechanów w  

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  

Miejskiej Ciechanów -    druk Nr 2 

2/ w sprawie zmiany Uchwały Nr  235/XX/2016 Rady Miasta Ciechanów w  

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i  

zagospodarowania tych odpadów– druk Nr 3 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 4 

4/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 450/XXX/2017 Rady Miasta Ciechanów z  

dnia 27 kwietnia 2017r. o wyrażeniu zgody na zbycie nieruchomości  

– druk Nr 5 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na  

      rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 21 w budynku  

      położonym w Ciechanowie przy ul. Warszawskiej 27 – druk Nr 6 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na  

     rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 52 w budynku  

      położonym w Ciechanowie przy ul. Z. Sierakowskiego 9– druk Nr 7 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na  

     rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku  

     położonym w Ciechanowie przy ul. Z. Sierakowskiego 9 – druk Nr 8 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na  

     rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku  
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     położonym w Ciechanowie przy ul. Płockiej 1A– druk Nr 9 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych- druk Nr 10 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości- druk Nr 11 

    6.     Interpelacje. 

 7.     Czas dla Zarządów Osiedli.                             

 8.     Zapytania i wolne wnioski. 

 9.     Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

10.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka       

         wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

            11.    Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

 

Pkt. 4. Ocena działalności PEC Sp. z o.o. za rok 2016-   druk Nr 1 
Radni przyjęli materiał bez uwag 

Pkt. 5. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany uchwały Nr 234/XX/2016 Rady Miasta Ciechanów w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej 

Ciechanów -    druk Nr 2 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
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7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 507/XXXVII/2017. 

 

2/ w sprawie zmiany Uchwały Nr  235/XX/2016 Rady Miasta Ciechanów w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów– druk Nr 3 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara x   
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Kornatowska 
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 508/XXXVII/2017. 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 4 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   
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12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 509/XXXVII/2017. 

4/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 450/XXX/2017 Rady Miasta Ciechanów z 

dnia 27 kwietnia 2017r. o wyrażeniu zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 

5 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   



7 
 

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 510/XXXVII/2017. 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 21 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Warszawskiej 27 – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   
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17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 511/XXXVII/2017. 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 52 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Z. Sierakowskiego 9– druk Nr 7 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   



9 
 

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 512/XXXVII/2017. 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Z. Sierakowskiego 9 – druk Nr 8 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 513/XXXVII/2017. 
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8/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Płockiej 1A– druk Nr 9 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 514/XXXVII/2017. 

 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych- druk Nr 10 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
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się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 515/XXXVII/2017. 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości- druk Nr 11 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 

się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
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5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 516/XXXVII/2017. 

Pkt. 6.     Interpelacje. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośbą o odpowiednią 

pielęgnację kasztanowców w Ciechanowie oraz zainicjowanie w szkołach 

działań proekologicznych z tym związanych i wspierających otaczające nas 

środowisko. 

Pan radny Marek Rutkowski w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą 

ustanowienia stypendium artystycznego dla szczególnie uzdolnionej młodzieży. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o bezpłatne przejazdy liniami ZKM 

w dniu 1 listopada.  

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zapytał o budowę stacji bazowej telefonii 

komórkowej PLAY przy ul. Karola Szwanke. 
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Pan radny Wiesław Brzozowski złożył interpelację w sprawie wykonania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę ulic Ludowej, Kruczej, 

Wrzosowej, Wędkarskiej i Spacerowej wraz z kanalizacją deszczową. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zapytał czy władze miasta będą 

współorganizatorem biegu ulicznego „Tropem Wilczym” podczas obchodów 

setnej rocznicy odzyskania niepodległości. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z ponowną prośbą dotyczącą 

prezentacji patronów miejsc publicznych na łamach Gazety Samorządu Miasta 

Ciechanów. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą dotyczącą rozpatrzenia 

możliwości aplikowania o środki z programu OSA w celu zaspokojenia 

zapotrzebowania społecznego w naszym mieście na obiekty aktywności 

fizycznej dla różnych grup wiekowych. 

W czwartej interpelacji pan radny zapytał czy miasto będzie brało udział w 

przyszłorocznej edycji programu „Maluch+”. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie 

nagminnego naruszania zakazu reklamy napojów alkoholowych poprzez 

ekspozycję w witrynach sklepowych napojów alkoholowych 

wysokoprocentowych, z widocznymi z zewnątrz sklepu znakami towarowymi. 

Pan radny Mariusz Stawicki zainterpelował w sprawie bezpłatnej komunikacji 

miejskiej w Ciechanowie. 

Pan radny Robert Adamiak zwrócił się z prośbą o poprawę nawierzchni drogi 

dojazdowej do bloku przy ul. Okrzei 22. 

W drugiej interpelacji pan radny po raz kolejny zainterpelował w sprawie 

podjęcia odpowiednich kroków prawnych dotyczących utworzenia na terenie 

miasta pogotowia stomatologicznego. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

naprawę studzienki kanalizacyjnej usytuowanej w ul. Smorawińskiego. 

W drugiej kwestii pan radny zapytał czy nadal funkcjonuje przystanek 

autobusowy przy ul. Wojska Polskiego przy jednostce wojskowej. 

W kolejnej sprawie pan radny zainterpelował o zamontowanie lamp 

oświetleniowych na ul. Bukietowej. 

W czwartej interpelacji pan radny poprosił o ponowne przeliczenie ogólnej 

frekwencji z uwzględnieniem głosów nieważnych oddanych przez 

uprawnionych mieszkańców Ciechanowa w głosowaniu na budżet obywatelski. 

Pkt. 7.     Czas dla Zarządów Osiedli.      
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Pan Krystyn Płoski Przewodniczący ZO Nr 5 zabrał głos w sprawie masztu 

telefonii cyfrowej PLAY, a także dostosowania linii nr 5 do planu lekcji 

uczniów Szkoły Podstawowej Nr 4. W ostatniej kwestii pan przewodniczący ZO 

Nr 5 poprosił pana komendanta Straży Miejskiej o przyjrzenie się  

nieprawidłowemu parkowaniu samochodów na chodnikach. 

Pan Krzysztof Kosiński podziękował Zarządowi Osiedla, Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Mazowsze” za podjęcie działań i złożenie odwołań w sprawie 

masztu PLAY. Pan prezydent podkreślił, że w pełni zgadza się z postulatem i 

sprzeciwem w tej kwestii. 

Głos zabrał Pan Piotr Wojciechowski Przewodniczący ZO Nr 11, który złożył 

wniosek w sprawie modernizacji pozostałej części parkingu przy ul. Parkowej w 

2018 roku.                   

Pkt.8. Zapytania i wolne wnioski 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska poinformowała o  wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia audytu w MOSiR. 

Pani radna Bogumiła Rybacka przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia audytu w MOSiR, a 

także wniosek dotyczący ustalenia stanu faktycznego frekwencji podczas 

głosowania w budżecie obywatelskim. 

Pani radna Bogumiła Rybacka złożyła również wniosek formalny dotyczący 

zgłaszania projektów do budżetu obywatelskiego na 2019 rok do końca czerwca 

2018 roku, a także powołania komisji doraźnej do spraw budżetu 

obywatelskiego. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że popiera inicjatywy, 

które pani radna Rybacka przedstawiła, aby przyspieszyć procedury związane z 

budżetem obywatelskim, dopracować pewne zmiany w regulaminie. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski odniósł się do wniosku w sprawie 

przeprowadzenia audytu w MOSiR. Zwrócił uwagę na punkt dotyczący 

większej komercjalizacji w MOSiR. Pan radny uważa, że można, ale nie należy 

zapominać o innych funkcjach, jakie ta jednostka ma do spełnienia. MOSiR ma 

określoną pojemność i jeśli postawi się na określoną komercjalizację, to 

organizacje, które korzystają nieodpłatnie będą miały mniejszy dostęp. 

Pan radny zapytał także kiedy zakończy się remont ul. Sońskiej. 

Pani radna Bogumiła Rybacka wycofała wniosek dotyczący powołania doraźnej 

komisji w sprawie budżetu obywatelskiego. 
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Pan radny Mariusz Stawicki odniósł się do wniosku dotyczącego audytu w 

MOSiR. Nadmienił, że są dwa modele współpracy między samorządem, 

klubami sportowymi a jednostka typu MOSiR. Można przyjąć taki model, jaki 

funkcjonuje w Ciechanowie, czyli dawana jest dotacja na poziomie x klubom 

sportowym, ale kluby sportowe nie płacą za użytkowanie obiektów, najczęściej 

są to formy użyczenia i wtedy przepływ pieniędzy jest mniejszy, a MOSiR musi 

szukać dochodów gdzie indziej. Można zrobić to w inny sposób, podwoić 

dotację, kluby płacą MOSiR, obieg pieniędzy jest większy, strumień pieniędzy 

przepływa intensywniej, MOSiR może generować większe koszty, a faktycznie 

pieniądze w samorządzie pozostają. Pan radny wspomniał, że należy zachować 

zdrowy rozsądek przyglądając się finansom MOSiR. 

Pan radny podziękował Pani Wiceprezydent, Dyrektorowi MOSiR za 

rozwiązanie problemu dotyczącego parkowania w ul. Żeromskiego przez 

uczniów I LO, którzy otrzymali karty do parkowania na parkingu przy MOSiR. 

Pan radny Robert Kuciński zapytał o budynek przy dworcu PKP, który został 

rozebrany i czy wypowiedział się na ten temat konserwator zabytków. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że jutro będzie 

komunikat ze strony miasta dotyczący inwestycji związanej z centrum 

przesiadkowym, będzie tam informacja odnośnie planów związanych z tym 

obiektem, będzie także informacja odnośnie decyzji konserwatora zabytków w 

tej sprawie. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zapytała na jakim etapie są plany 

związane z ul. Towarową. 

W drugiej kwestii pani radna zapytała na jakim etapie są plany związane z 

budową kanalizacji sanitarnej w ul. Wiosennej i Małej. 

W pierwszym wniosku pani radna zwróciła się w imieniu mieszkańców ul. 

Bocznej w sprawie usunięcia słupów telefonii stacjonarnej. 

W kolejnym wniosku pani radna zwróciła się z prośbą dotyczącą rozwiązania 

problemu parkowania w ul. Tadeusza Gajcego. 

Pan radny Leszek Goździewski zapytał czy będzie zamieszczona informacja 

dotycząca przetargu, który zostanie ogłoszony na wyłonienie firmy, która 

dokonana audytu zewnętrznego w MOSiR. 

Pani radna Bogumiła Rybacka poinformowała, że Komisja Rewizyjna na chwilę 

obecną wnioskowała o audyt wewnętrzny, jeśli po audycie wewnętrznym będą 

niejasności wówczas Komisja Rewizyjna podejmie odpowiednie kroki w celu 

przeprowadzenia kontroli zewnętrznej. 
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Pan radny Michał Rząsiński zabrał głos w sprawie wdrażanej przez samorząd 

reformy oświaty. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej kwestii odniósł się do odpowiedzi na 

interpelację dotyczącą zamontowania progów zwalniających w ul. Bohaterów 

Września. 

W drugiej kwestii pan radny zapytał czy  prawdą jest, że radny Tomasz 

Podsiadlik został zatrudniony w spółce miejskiej PEC? Jeżeli tak, to czy Pan 

Prezydent nie uważa, iż radny Tomasz Podsiadlik nie powinien być zatrudniony 

w spółce miejskiej z co najmniej dwóch powodów, po pierwsze został 

zatrudniony będąc już radnym, po drugie jest przewodniczącym komisji GKiOŚ, 

wiadomo, iż ta komisja jest komisją branżową. 

Pan radny Zenon Stańczak poinformował, że mieszkańcy ul. Bohaterów 

Września nie wyrażają zgody, aby na tej ulicy były zamontowane progi 

zwalniające. 

Pan radny Leszek Goździewski zapytał dlaczego w porządku obrad sesji nie ma 

sprawozdania z wykonania uchwał za ostatni kwartał i kiedy Prezydent Miasta 

przedstawi sprawozdanie z wykonania uchwał. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny zaznaczył, iż zapis, który stanowi o 

tym, że Pan Prezydent, czyli organ wykonawczy przedstawia organowi 

stanowiącemu sprawozdanie z wykonania uchwał w terminie na I sesji po 

kwartale, należy mieć tu na względzie, że jest to termin instrukcyjny, termin nie 

wywołuje żadnych negatywnych skutków prawnych dla niezachowania tego 

terminu. 

Pan radny Michał Jeziółkowski poinformował, że 26 maja zmieniło się 

rozporządzenie dotyczące warunków technicznych dla znaków i sygnałów 

drogowych. Pan radny przypomniał, że dwa lata temu składał interpelację 

dotyczącą instalacji sekundników na skrzyżowaniach. Ta nowelizacja pozwala 

organom zarządzającym ruchem na instalowanie tego typu czasomierzy. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że 

wstępnie było zaplanowanych kilka skrzyżowań do instalacji czasomierzy, ale 

są to instalacje drogie, należy policzyć koszt przyczynowo – kosztowy. 

Pani radna Bogumiła Rybacka podziękowała Pani Arturowi Gizińskiemu 

Wiceprezesowi ZWiK za naprawę studzienki w ul. Kargoszyńskiej. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zapytał, że czy nie można byłoby skierować 

ciężaru obciążeń na GDDKiA. 
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Głos zabrał Pan Tomasz Sitek – Bieńkowski mieszkaniec Ciechanowa w 

sprawie naruszenia granic przez GM Ciechanów. 

Głos zabrał Pan Karol Makijonko w sprawie zachęcenia radnych RM 

Ciechanów do wzięcia udziału w projekcie Szlachetna Paczka. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że 

zostanie udzielona radnym odpowiedź w sprawie p. Tomasza Sitka – 

Bieńkowskiego. 

Głos zabrała Pani Ewa Jagiełło mieszkanka Ciechanowa, która zapytała czy 

radnym wiadomo, gdzie stoją stacje przekaźnikowe Orange, T-Mobile. 

Poinformowała również, że na krajowej mapie bezpieczeństwa  od ponad roku 

nie ma ul. Warszawskiej. 

Pkt. 9.     Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta przedstawił informację pisemną o 

oświadczeniach majątkowych złożonych na ręce Prezydenta Miasta przez  

kierowników jednostek organizacyjnych GM Ciechanów oraz osoby podpisujące 

z upoważnienia Prezydenta decyzje administracyjne. 

 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca RM przedstawił informację o 

oświadczeniach majątkowych radnych RM Ciechanów. 

 

Pkt. 10.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka      

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca RM przedstawiła radnym 

korespondencję jaka wpłynęła w okresie międzysesyjnym. 

Pkt. 11.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów 

zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        /-/Barbara Kornatowska 
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Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 06.11.2017r. 


